
  
 
 

 
 

Kraków, dnia 1 kwietnia 2025 roku  

 
Do  
Aleksandra Miszalskiego 
Prezydenta Miasta Krakowa  
pl. Wszystkich Świętych 3-4 
30-004 Kraków  
 
 

 

Dotyczy:  grzebowiska dla zwierząt 

 

 

INTERPELACJA 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

 W oparciu o art. 24 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku (Dz. U. 1990 Nr 16 

poz. 95 z późniejszymi zmianami), zwracam się do Pana z interpelacją w następującej sprawie. 

 

W nawiązaniu do mojej interpelacji z 28 listopada 2024 roku dotyczącej grzebowiska dla zwierząt oraz do 

odpowiedzi na nią z 13 grudnia 2024 roku, proszę o przedstawienie aktualnego stanu prac nad powstaniem 

grzebowiska dla zwierząt w Krakowie. W związku z pojawiającymi się w mediach informacjami i w nawiązaniu 

do zapisanych w budżecie łącznych środków na te inwestycje, proszę także o jasne określenie czy planowane 

jest połączenie grzebowiska dla zwierząt z Ośrodkiem Rehabilitacji dla Dzikich Zwierząt. 

 

W szczególności proszę o odpowiedź na pytania: 

1. Czy zakończyły się analizy dotyczące powstania w Krakowie grzebowiska dla zwierząt? Jeśli tak, 

proszę o przedstawienie ich wyniku. Jeśli nie, proszę o podanie terminu ich zakończenia. 

2. Czy znana jest już lokalizacja, w której miałoby powstać grzebowisko dla zwierząt? Jeśli tak, proszę o 

jej wskazanie wraz z informacją o strukturze własności działki bądź działek przewidzianych pod 

inwestycję. W przypadku działek będących własnością podmiotu innego niż Gmina Miejska Kraków 

proszę o informację na jakim etapie jest ewentualne postępowanie ws. wykupu działki lub działek 

oraz czy znana jest ich wartość. 

3. Czy znane są już szacunkowe całościowe koszty powstania grzebowiska w Krakowie?  

4. Czy rozpoczęło się postępowanie ws. przygotowania dokumentacji projektowej dla grzebowiska dla 

zwierząt? Jeśli tak, to na jakim jest etapie? Jeśli nie, to kiedy jest planowane jego rozpoczęcie? 

 



  
 
 

 
 

 

5. Czy w ramach projektowanego grzebowiska planowane jest wybudowanie również kolumbarium 

oraz spopielarni? Jeśli nie, proszę o wskazanie czy planuje się ich niezależną realizację oraz w jakim 

terminie? 

6. Czy podjęto już decyzję dotyczącą wyznaczenia konkretnej jednostki odpowiedzialnej za realizację 

budowy grzebowiska dla zwierząt? 

 

  

Z wyrazami szacunku, 

 
Łukasz Gibała 


